
Afdelingsbestyrelsesmøde 14sep2018 

 

Sted Ågården 14 

Til stede Bente Klaus Birgit 

 

 

1. Vi var enige om at vi ikke var tilfreds med Selma hvor vi ellers har holdt vores afdelingsmøder de 

sidste år, vi vil arbejde på at finde et andet sted inden næste møde, evt Valhalla og selv arrangere 

en middag  

Tror det både kan blive bedre og billigere. 

 

2. Har p.t ikke nogen planlagte aktiviteter for afdelingen – afventer Michael vender tilbage vedr. 

underlag til legepladsen og Ågårdens tilstandsrapport. 

 

3. Som der blev givet udtryk for på afdelingsmødet er vi ikke stemt for at BO42 arrangerer en fælles 

fest men afdelingsbestyrelsen vil til foråret lodde stemningen for at arrangere en fest i og for 

Ågårdens beboere. 

 

4. Som vi har gjort de sidste år ønsker vi igen i 2018 at holde et mindre arrangement for 

afdelingsbestyrelsen – har aftalt 30nov i nr. 17  

 

Birgit Kleist 


